
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2018-09-10 kl 19:15 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Mikael Palm, Malin Andersson, Pernilla 

Tegin, Susanne Wilén & Helena Hiltunen 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns. Vid genomgång av protokollet pratar vi om 

omklädningsrummet för de äldre pojkarna, P04. Deras önskemål om diverse förvaring är framfört till 

August. Jenny belyser att vi även måste satsa på att våra äldre flickor får det mer trivsamt i sitt 

omklädningsrum på sikt.  

 

§4 Skrivelser och rapporter 

Tony rapporterar att Maria Gustafsson undersöker om det finns några tjejer från hennes gamla lag 00/01 

som är intresserade av att börja spela fotboll igen. 

Tony berättar att han ska kontakta Gert i SMÅ IF för utvärdering hur samarbetet har fungerat. Önskvärt 

om de kan få till ett möte med tränarna i september-oktober.  

§5 Ekonomi och försäljning 

Vi gick igenom resultatrapporten och balansrapporten.  

 

§6 Övriga frågor 

Begagnad utrustning: Vi tycker det vore bra om vi samlar ihop begagnad utrustning och informerar 

tränarna om detta, utifall det finns något behov hos något barn att låna/köpa billigt. Än så länge vet vi 

dock inte var detta skulle kunna förvaras. Det är en fråga som vi behöver lyfta med huvudstyrelsen. Under 

tiden finns det lite plats på hylla i bollrummet. 

Utvärdering familjedagen: Överlag fungerade allt bra och det blev en trevlig dag. Dock tycker vi nog att vi 

tyvärr inte lockade ner så många ”nya” personer till Odenvallen såsom var tänkt. Innehållet för dagen var 

kanske lite mycket, och ytan blev rätt stor, man visste inte riktigt vad som var på gång på de olika 

stationerna. Jenny påtalar även att vi behöver ”nätverka” mer med t ex Samverkarna då de har försökt få 



till aktiviteter såsom Odenfestivalen. Herrsektionen ordnade även en veteranmatch för ett tag sedan. Det 

har således varit flera aktiviteter med god idé att det ska hända lite trevligheter/arrangemang här på 

orten men att vi kanske behöver ha mer samarbete med varandra så att det underlättar för alla parter. 

Fotbollsavslutning: Vi ska ha avslutning den 6/10 mellan kl 11.00-13.00. Program kommer. Det blir 

föräldramatcher och tipspromenad. Jenny & Co gör tipspromenad, de beställer även plaketter, Helena har 

fått in uppgifter hur många spelare det totalt rör sig om i respektive lag. För samarbetslagen ska vi 

beställa plaketter som det står SMÅ IF HOIF 2018 på. Robert T grillar korv, Malin ordnar med korvbröd, 

Johan/Martina fixar korv. Tre bakar från varje lag och det ska serveras kaffe och saft. Alla blir bjudna på 

detta. Tony lägger in i kalendern att det är avslutning samt skriver ihop en inbjudan som ska läggas på 

hemsidan.  

Odencupen: F02/03 önskar helst spela lördag kväll då det kan vara långväga resande lag. Vi går igenom 

programmet. Torsdag kväll kommer Gården anordna en fotbollsturnering såsom sist. Avgiften är 1000 

kr/lag, har man två i samma grupp är kostnaden totalt 1800 kr. De yngsta kostar 700 kr. Vi måste kolla 

upp ”matchens profil-saker”. 

Avslutning ledare: Frågan lyfts om vi inte ska försöka fixa någon trevlig aktivitet som avslutning för våra 

ledare? Förslag att vi gör något tillsammans på lördag kväll samma dag som avslutningen den 6/10.  Att vi 

bowlar och äter någonstans. Jenny kollar upp om det finns plats på Pitcher´s och Tony kollar hur intresset 

är hos ledarna för detta.  

§7 Nästa möte 

Måndag den 15 oktober kl 18:30. 

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen   

 


